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Gyönk Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

7064 Gyönk, Ady Endre u. 562. 

Tel./fax: 74/448-117 

 

GYÖNK VÁROS ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

2023. február 16. napján megtartott rendkívüli, nyilvános ülésének 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 

Az ülésen megalkotott önkormányzati rendelet: 

 száma:  tárgya: 

 

4/2023. (II.16.) A települési támogatásról, valamint egyéb szociális 

ellátások helyi szabályozásáról szóló 3/2015. (II. 27.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Az ülésen hozott határozatok: 

 

 száma:  tárgya: 

 

 

24/2023. (II. 16.) határozat  Gyönk Város Önkormányzata egészségügyi 

alapellátásának ellátási kötelezettségével kapcsolatos 

döntések meghozataláról 

 

25/2023. (II. 16.) határozat  LEADER VP6-19.2.1.-83-10-23 kódszámú, Helyi 

fejlesztések támogatása című pályázat benyújtásáról és 

a szükséges önerő biztosításáról 

 

  



2 
 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Gyönk Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. február 16-án 

(csütörtök) 17.30 órai kezdettel megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 

 

Az ülés helye: Gyönk, Városháza, tanácskozó terem 

 

Jelen vannak a képviselő-testület részéről: 
   Szaka Gyula    polgármester 

 Dr. Humné Szentesi Katalin  alpolgármester 

   Czombos Edit    képviselő 

 Péter András    képviselő 

 

Az ülésről távol maradt:  

   Horváth Béla Róbert    képviselő 

   Téli Róbert     képviselő 

 

A Gyönki Közös Önkormányzati Hivatal részéről tanácskozási joggal részt vesznek: 

Losoncziné dr. Baranyai Eszter jegyző 

Radványi Petra hatósági osztály osztályvezető 

Szoboszlai Szilvia  jegyzőkönyv-vezető 

 

Szaka Gyula polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja a képviselő-testület 

határozatképességét, hiszen a megválasztott 7 fő képviselőből 4 fő megjelent az ülésen. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármestert és Czombos Edit 

képviselőt javasolja, akik a jelölést elfogadják. A képviselő-testület ügyrendi döntéssel, 4 igen 

szavazattal a képviselőket jegyzőkönyv-hitelesítőnek választotta (a döntésben 4 fő vett részt).  

 

Szaka Gyula polgármester szavazásra bocsátja a napirendi javaslatot, és a testület 4 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadja az alábbi napirendi pontokat (a döntésben 4 fő vett részt):  

 

Az ülés napirendi pontjai:  

 

1.)  A település támogatásról, valamint egyéb szociális ellátások helyi 

szabályozásáról szóló 3/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Szaka Gyula polgármester 

Előterjesztés: írásbeli 

 

2.) Gyönk Város Önkormányzata egészségügyi alapellátásának ellátási 

kötelezettségével kapcsolatos döntések meghozatala - második szakasz 

Előadó: Szaka Gyula polgármester 

Előterjesztés: írásbeli 

 

3.) Döntés LEADER VP6-19.2.1.-83-10-23 kódszámú, Helyi fejlesztések támogatása 

című pályázat benyújtása tárgyában 

Előadó: Szaka Gyula polgármester 

Előterjesztés: írásbeli 

 

Ezt követően a képviselő-testület megkezdi a napirendi pontok tárgyalását. 
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1. napirend  

A település támogatásról, valamint egyéb szociális ellátások helyi szabályozásáról 

szóló 3/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Szaka Gyula polgármester 

 

Szaka Gyula polgármester elmondja, hogy a meghívóban szereplő napirenddel kapcsolatban 

a képviselők részletes tájékoztató anyagot kaptak. Kiegészítésként szeretné elmondani, hogy 

részben jogszabályváltozás, részben névváltozás indokolja a rendelet-módosítást. A szociális 

otthon neve Lackner Aladár Evangélikus Szeretetszolgálatra változott, változott továbbá a 

szociális törvény, és az ellátásoknál 1994 óta használt viszonyítás alap, az öregségi 

nyugdíjminimum elnevezése pedig januártól szociális vetítési alapra módosult. Összege nem 

változott, viszont más lett az elnevezése. Ezek technikai jellegű módosítások. 

Érdemi javaslat viszont az, hogy az étkezési térítési díjak elfogadott emelkedésével 

összhangban a szociális támogatásokról szóló rendeletünk kiegészül a közétkeztetési 

támogatással. A megemelt díjból 20 % kedvezményt nyújtanánk az arra rászorultaknak. 

Előterjesztőként a módosítás 20.B § (1.) bekezdését a „a Gyönki Gyermekétkeztetési Intézmény 

által megállapított,” szövegrésszel egészíti ki, amit kér eredetiként kezelni. 

 

Ezután megnyitja a vitát a napirend felett. 

 

Péter András képviselő elmondja, hogy természetesen egyetért a névváltozás és a fogalom-

módosítás átvezetésével, és az előző testületi ülésen már érintettük a térítési díj 

kedvezményének témáját, így az annak megfelelően elkészült közétkeztetési támogatás 

elfogadását támogatja. 

 

Szaka Gyula polgármester egyéb kérdés és vélemény hiányában a rendelet-módosítás 

tervezetét szavazásra bocsátja, amit a képviselő-testület 4 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogad (a döntésben 4 fő vett részt), és minősített szótöbbséggel az alábbiak szerint alkotja: 

 

 Gyönk Város Önkormányzati Képviselő-testületének 

4/2023. (II.16.) önkormányzati rendelete 

A települési támogatásról, valamint egyéb szociális ellátások helyi szabályozásáról szóló 

3/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

[Az aláírt rendelet eredetiben a jegyzőkönyvhöz csatolva] 

 

2. napirend 

Gyönk Város Önkormányzata egészségügyi alapellátásának ellátási kötelezettségével 

kapcsolatos döntések meghozatala- második szakasz 

Előadó: Szaka Gyula polgármester 

 

Szaka Gyula polgármester ismerteti a napirendi pontot. Elmondja, hogy a III. körzet 

háziorvosa visszaadta működési engedélyét. Bejelentését követően sikerült találni megfelelő 

orvost, Dr. Kelemen Andreát, és mellé asszisztenciát. A doktornő egyelőre 2023. december 31-

ig látja el háziorvosi feladatait, helyettesíti a III-as háziorvosi praxist, és az I-es praxis 40%-át. 

Az iskolaorvosi feladatokat a gyermekorvosi körzetben helyettesítést ellátó Dr. Szoboszlai 

Ildikó látja el, ugyanis a belépő új orvos egyelőre nem jogosult az iskolaorvosi feladatok 

ellátására. Albeck doktor kilépésével a II. körzet helyettesítését is újra kell szabályozni. Ennek 
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köszönhetően dr. Kelemen Andrea és dr. Farkas Tibor egymás helyettese lesz. A III-as körzet 

tekintetében Udvari, Miszla, Diósberény polgármestereit értesítettük a változásról. A lakosság 

felé szeretném tisztázni, hogy a szabad orvosválasztás mindenkit megillet, a területi ellátási 

kötelezettség csupán azt jelenti, hogy az adott körzetbe tartozó beteg átvételét csak nagyon 

indokolt esetben utasíthatja el az orvos.   

Megnyitja a napirend felett a vitát. 

 

Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármester megkérdezi, hogy ha a belépő doktornő heti 8+3 

órát fog rendelni, azaz naponta legkevesebb 2 órát, akkor minden nap ki fog jönni Gyönkre? 

 

Szaka Gyula polgármester igennel válaszol. 

 

Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármester jelzi, hogy nem érti az előterjesztésben szereplő 

határozott illetve határozatlan időt. Akkor most az új orvos december 31-ig dolgozik?  

 

Szaka Gyula polgármester elmondja, hogy a doktornő kérése volt, hogy december 31-ig 

szerződjenek. Hozzáteszi, hogy NEAK is jobbnak tartja, hogy áprilistól decemberig kötik meg 

a felek a szerződést, addig elválik, hogy az orvos és a lakosság közös nevezőre jut-e, elégedett 

lesz-e a lakosság. 

 

Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármester megkérdezi, hogy az egészségügyi szakdolgozót 

az önkormányzatnak kell alkalmaznia? Volt eddig is ilyen álláshely, vagy ez kötelező az 

önkormányzatra nézve? Megkérdezi még, hogy hány órában kell foglalkoztatni, heti 40 órában?  

 

Szaka Gyula polgármester válaszában kifejti, hogy az asszisztenst kötelezően heti 40 órában 

kell alkalmazni. Mivel az I-es körzet helyettesítése eddig is 60-40%-os megosztásban volt, az 

asszisztenst eddig az orvosok alkalmazták saját cégen keresztül, eddig 20 órában foglalkoztatta 

Farkas dr., és 20 órában az Albeck dr. A bérét is ők kapták meg a NEAK-tól. Ebben a körzetben 

maguk a vállalkozó orvosok foglalkoztatták az asszisztenst, akit most mi fogjuk foglalkoztatni. 

 

Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármester érdeklődik, hogy hogyan lehet valakit heti 60 

órában foglalkoztatni?  

 

Szaka Gyula polgármester válaszában elmondja, hogy az egészségügyi szakdolgozóknak 

ennyi lehet maximum.  

 

Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármester érdeklődik, mennyit lesznek ott jelen? Az 

asszisztens annyi ideig lesz a rendelőben, mint a doktornő?  

 

Szaka Gyula polgármester válaszában elmondja, hogy az asszisztens heti 60 órában fog 

dolgozni. A rendelési idő közel sem elég a receptek felírására, kötelező jelentések elkészítésére, 

adminisztrálásra, ki fogja tölteni a munkaidejét. 

 

Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármester érdeklődik, hogy akkor erre kapunk támogatást?  

 

Szaka Gyula polgármester válaszában elmondja, hogy kapunk finanszírozást a NEAK-tól, de 

még nem tudták megmondani, hogy mennyit. Az előzetes tervek alapján a 140%-os 

finanszírozás talán elégséges lesz ahhoz, hogy ne legyen szükség a finanszírozás kiegészítésére, 

de kihangsúlyozza, hogy ez még nem biztos. A NEAK novemberben még tudott mondani 
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számot, most azonban már nem. Éppen ezért nem került bele a költségvetésbe sem, se kiadási 

sem pedig bevételi oldalon. Módosításként tervezzük be áprilisban, ha lesznek új számok. 

 

Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármester érdeklődik az asszisztens kilétéről, megkérdezi, 

hogy milyen korú? Helybeli-e? 

 

Szaka Gyula polgármester válaszában elmondja, hogy az asszisztens nem helybeli, bejárását 

az önkormányzat finanszírozza, szakmai tapasztalata több mint 20 év. 

 

Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármester elmondja, hogy a leírtak szerint az orvos 

határozott idejű munkaszerződést köt, az asszisztens szerződése határozatlan idejű. Ha a 

doktornő nem vállalja a szerződés meghosszabbítását, és az őt követő orvos hoz magával 

asszisztenst, akkor mi történik? Volt, hogy emiatt ment el innen orvos. 

 

Szaka Gyula polgármester erre nem gondolt, mert abban reménykedik, hogy a doktornő 

marad. Asszisztenciát mindenképpen kell foglalkoztatni, bárki is lesz a helyettes orvos. 

 

Radványi Petra hatósági osztályvezető hozzáfűzi, hogy az egészségügyi szakdolgozót 

áthelyezéssel alkalmazza az önkormányzat, és az áthelyezéssel csak úgy lehet alkalmazni, hogy 

határozatlan időre szól a szerződése. A működési engedély szerint pedig folyamatosan 

alkalmazni kell asszisztenst. 

 

Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármester megkérdezi, hogy dr. Szoboszlai Ildikó miért 

heti 0,5 órában látja el az iskolaorvosi feladatokat? Ez létszámarányosan számított idő? 

Radványi Petra hatósági osztályvezető elmondja, hogy ennyi az előírás.  

Péter András képviselő hozzászólásában összegzi, hogy a gyakorlatban tulajdonképpen most 

az asszisztencia alkalmazásának módja változik, nyilván az orvos személyében történő változás 

mellett. A finanszírozás kérdése tisztázandó.  

 

Szaka Gyula polgármester válaszában elmondja, hogy az önkormányzat foglalkoztatja az 

egészségügyi szakdolgozót, amire olyan bértámogatás jár, ami közel teljesen fedezni fogja a 

teljes bérét.  

 

Péter András képviselő érdeklődik, hogy melyik lesz az új doktornő praxisa? 

 

Szaka Gyula polgármester válaszában elmondja, hogy praxisa nem lesz. A rendelő a Petőfi 

utcában lesz, ott van működési engedéllyel rendelkező, részben felszerelt rendelőnk. A 

fogyóeszközöket pedig nem lehet sokáig tárolni, ilyenek gyógyszer, fertőtlenítő, fecskendő, 

kötszerek, stb. Ezeket meg kell vásárolni. Éppen ezért ilyen magas összegű a beszerzési lista, 

hiszen sok mindent be kell szerezni. 

 

Dr. Humné Szentesi Katalin alpolgármester érdeklődik, hogy megvannak-e a szükséges 

alapgépek?  

 

Szaka Gyula polgármester elmondja, hogy volt egy orvosi eszköz beszerzésre irányuló 2011-

2012-es pályázat. Az akkor beszerzett eszközöket papíron összevetettük a szükséges 

eszközlistával, majd a két védőnő segítségével a valóságban is felleltároztuk. 95%-ban meg van 

minden, de vannak gépek, melyek elavultak, feltehetően újat kell beszerezni, ilyen például a 

vércukormérő, mert már nem lehet típusához passzoló tesztcsíkot kapni, de vannak a listán 
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egyéb kisebb eszközök is. Darabszámban minden eszköz rendelkezésre áll. Hozzáteszi még, 

hogy vannak olyan eszközök, melyek bontatlan csomagolásban állnak, pl. ilyen a sterilizáló, 

aminek a működőképessége azonban bizonytalan.  

 

Péter András képviselő elmondja, hogy tulajdonképpen van két választásunk, marad minden 

a régiben, és marad a településen egy doktor, vagy beszerezzük az új eszközöket, 

foglalkoztatjuk az asszisztenciát, és április 1-jétől jön az új orvos. 

 

Szaka Gyula polgármester válaszában kifejti, hogy sok választási lehetőségünk nincs. Az 

egészségügyi alapellátás mindenkit megillet, lakóhelyén, vagy annak közelében, az 

önkormányzatnak kötelező feladata ennek a biztosítása. Ahhoz, hogy folyamatos legyen az 

orvosi ellátás, gondoskodnunk kell a megüresedő praxisokban az orvos helyettesítéséről. Ha 

április 1-jétől Farkas doktornak nem lesz helyettese, felfüggesztik a működési engedélyét és 

egy orvosunk sem lesz. Biztos tudna gondoskodni a doktor a saját helyettesítéséről, de eddig is 

az ittlévők helyettesítették egymást. Ők ketten ebben már megegyeztek. 

A legkomolyabb kérdés szerinte a finanszírozás lesz, amire jelen pillanatban senki nem tud 

válaszolni, hogy milyen lesz.  

 

Péter András képviselő kérdezi, hogy jól érti-e, hogy a NEAK támogatáson felül a 

szolgáltatáshoz nem kell további forrást biztosítani az önkormányzatoknak? 

 

Szaka Gyula polgármester szerint ez nem így van, de eddig is hozzávetőlegesen évi 7 millió 

forintot meghaladó összeggel kellett kiegészíteni az önkormányzatnak az I-es praxis 

helyettesítését, a gyermekorvosi helyettesítés és a védőnői szolgálat működését. 

 

Czombos Edit képviselő megkérdezi, hogy akkor az új orvos nem megy ki a társtelepülésekre, 

csak helyben rendel? 

 

Szaka Gyula polgármester elmondja, hogy egyelőre nem fog kimenni. Nem fér a rendelési 

idejébe, és a saját munkaidejébe sem, helyben fogadja a betegeket. Így sikerült megállapodni. 

Hozzáfűzi, hogy nem tolonganak a háziorvosok, orvoshiány van, több mint 300 háziorvosi 

praxis nincs betöltve az országban ezzel nem árul el nagy titkot. Nekünk így sikerült 

megállapodni, és szerinte örülhetünk, hogy jön orvos. Elmondja, hogy december 31-éig még 

rengeteg dolog történik, sokra pedig nincs ráhatásunk. Az egészségügyi törvények módosítása 

a praxisok kezelését, területek kialakítását, illetve az orvosok vezénylését a praxiskezelőhöz 

rendelte, de jelenleg még a mi feladatunk, és kötelezettségünk. 

  

Szaka Gyula polgármester további hozzászólás hiányában a határozati javaslatot szavazásra 

bocsátja, amelyet a képviselő-testület egyhangúlag, 4 igen szavazattal, az alábbiak szerint fogad 

el (a döntésben 4 fő vett részt): 

 

Gyönk Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

24/2023. (II.16.) önkormányzati határozata 

Gyönk Város Önkormányzata egészségügyi alapellátásának ellátási 

kötelezettségével kapcsolatos döntések meghozataláról 

Gyönk Város Képviselő-testülete a Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 4. pontjában és az 

egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény 5. § (1) bekezdésében 

https://njt.hu/jogszabaly/2011-189-00-00#SZ13@BE1@PO4
https://njt.hu/jogszabaly/2015-123-00-00#SZ5@BE1
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meghatározott feladatkörében eljárva, a kötelezően ellátandó felnőtt háziorvosi 

alapellátásának ellátási kötelezettségének eleget téve az alábbi határozatot hozza: 

1. hozzájárul ahhoz, hogy a Gyönk, I. számú felnőtt háziorvosi körzet betöltetlen 

praxis tartós helyettesítésének háziorvosi feladatait 2023. április 1. napjától 

2023. december 31. napjáig Dr. Kelemen Andrea és Dr. Farkas Tibor 

háziorvosok a határozat 1. és 2. mellékletben foglalt helyettesítési szerződés-

tervezetekben foglalt tartalommal lássák el; 

2. hozzájárul ahhoz, hogy a Gyönk, III. számú felnőtt háziorvosi körzet háziorvosi 

helyettesítési feladatait 2023. április 1. napjától 2023. december 31. napjáig Dr. 

Kelemen Andrea háziorvos a határozat 3. mellékletében foglalt helyettesítési 

szerződés-tervezetben foglalt tartalommal lássa el; 

3. hozzájárul ahhoz, hogy a Gyönk, Tolnai Lajos Gimnázium iskola-egészségügyi 

orvosi feladatait Dr. Szoboszlai Ildikó gyermekorvos a határozat 4. 

mellékletében foglalt megbízási szerződés-tervezetben foglalt tartalommal 

lássa el; 

4. hozzájárul ahhoz, hogy a Gyönk I. számú felnőtt háziorvosi körzetben az 

asszisztensi feladatokat heti 20 órás munkaviszonyban, Gyönk III. számú 

felnőtt háziorvosi Körzetben heti 40 órás munkaviszonyban, Gyönk Város 

Önkormányzat alkalmazásában 1 fő főállású egészségügyi szolgálati 

jogviszonyban alkalmazott fő lássa el 2023. április 1 napjától határozatlan időre 

Gyönk Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének terhére. 

5. felhatalmazza a polgármestert, hogy az 1., 2., 3., 4. pontok vonatkozásában a 

megbízási szerződéseket megkösse; 

6. felhatalmazza a polgármestert, hogy a Nemzeti Egészségbiztosítási 

Alapkezelőnek nyújtsa be a finanszírozási szerződéskötési kérelmet; 

7. felhatalmazza a polgármestert, hogy a Tolna Megyei Kormányhivatal 

Dombóvári Járási Hivatal Népegészségügyi Osztályának nyújtsa be a működési 

engedély iránti kérelmet; 

8. felkéri a polgármestert, hogy a határozatról értesítse az engedélyező szervet. 

Határidő: 2023. február 24. 

Felelős: Szaka Gyula polgármester 

 

 

3. napirend 

Döntés LEADER VP6-19.2.1.-83-10-23 kódszámú, Helyi fejlesztések támogatása című 

pályázat benyújtása tárgyában 

Előadó: Szaka Gyula polgármester 

 

Szaka Gyula polgármester ismerteti a napirendi pontot, majd elmondja, hogy a LEADER 

pályázat keretében most is lehetőség nyílik eszközbeszerzésre. A feltételek is kedvezőbbek, 

mint előző évben, most csak 5% önerő szükséges a beszerzéshez. A támogatásból mini 

kotrógépet szereznénk be, mely segítségével megoldódna a közeljövőben elkészülő árok 

hordalék-kotrása és az egyéb árkok tisztítása, karbantartása. Az egyébként elhanyagolt 

földmedrű, vagy akár burkolt árkainkat is jobban tudnánk tisztítani ezzel az eszközzel. Az 

árajánlatok a támogatáshoz igazodóan a maximális 10.000.000 Ft figyelembe vételével kerültek 

beszerzésre. A legjobb ár-érték arányú és legkedvezőbb árú ajánlatok kerültek kiemelésre az 

előterjesztésben.  
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Péter András képviselő Ha kotrógépben kell gondolkodni, ebből a 7-ből kell kiválasztani. 

Megnéztem a cégeket, meggyőzőek ezen a területen, ezen iparágban tevékenykednek. A 

konkrét típusokban nem igazán tudtam dűlőre jutni. Azt láttam, hogy a gépekhez különböző 

adaptereket kínálnak.   

 

Szaka Gyula polgármester válaszában elmondja, hogy a gépekhez csatlakoztatható eszközök 

fejleszthetők, itt a kedvező ár-érték arány a lóerőben, a hidraulika-szivattyú teljesítményében, 

a fülke meglétében, a gém törhetőségében értendő. 

 

Péter András képviselő elmondja, hogy megnézte a géptípusokat, van itt kínai, japán, amerikai 

gyártmány, szerinte a 7. ajánlatban szereplő gép komolyabb, márkásabb motorral felszerelt, de 

az 1-3. ajánlatban szereplő gépek bármelyike megfelelhet. Ebből még önmagában nem tudta 

leszűrni, hogy melyik a jobb. Lényegében a két kiemelt ajánlatból nagy különbség nincs árban, 

az olcsóbb hozzávetőleg 500.000 Ft, míg a másik 700.000 Ft. Nem akkora különbség a 200.000 

Ft, ha tényleg jobb a másik gép. 

 

Szaka Gyula polgármester szerint jobb a teljesítménye. Azért nem tett egy konkrét javaslatot, 

mert maga sem tudja teljes biztonsággal, hogy melyik a jobb gép. 

 

Péter András képviselő elmondja, hogy az árak euroban vannak megadva. Most erősebb a 

forint, de mire megvesszük, mennyi lesz az árfolyam? Nem jó, ha bevállalunk pl. 520.000 Ft 

önerőt, aztán az árfolyam változása miatt az már nem lesz elegendő. 

 

Losoncziné dr. Baranyai Eszter jegyző javasolja, hogy az önerő nagyságát egy 

keretösszegben mindenképpen határozzák meg.  

 

Szaka Gyula polgármester elmondja, hogy a költségvetésben az esetleges 200.000 Ft eltérés 

nem sokat jelent, viszont február 28-áig be kell nyújtani a pályázatot. 

 

Péter András képviselő megkérdezi, hogy ezzel még nem kerül eldöntésre, hogy melyik típust 

vesszük meg? Hanem csak azt, hogy milyen? Ezeket az árakat akkor is érvényesíti a kereskedő, 

ha euroban adta meg az árat? 

 

Szaka Gyula polgármester elmondja, hogy a pályázatban meg kell jelölni a konkrét típust is. 

De ez egy benyújtásra kerülő pályázat, nem biztos, hogy nyer is. Ha viszont nyer, akkor még 

mindig eldönthetjük, hogy milyen típust szerzünk be. Ezek a gépek külföldi gyártásúak, 

mindenképpen euró-alapú árral, a kereskedők ettől nem szoktak eltérni.  

 

Péter András képviselő elmondja, hogy internetes videóban megnézte a gépet, és jó volt a 

vélemény. 

 

Szaka Gyula polgármester elmondja, hogy ő nem látta, de így is egyet tud érteni vele. 

 

Péter András képviselő javasolja, hogy a határozatban fix összeg legyen megjelölve, 

legfeljebb 750.000 Ft.   

 

Szaka Gyula polgármester módosító indítványa, hogy határozatban kerüljön feltüntetésre a 

vállalt legfeljebb 750.000 Ft önerő, a fix típus meghatározása nélkül. A pályázatban az 

előterjesztésben szereplő konsrukciókkal dolgozunk majd természetesen. 
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Szaka Gyula polgármester további hozzászólás hiányában a határozati javaslatot szavazásra 

bocsátja, amelyet a képviselő-testület egyhangúlag, 4 igen szavazattal, az alábbiak szerint fogad 

el (a döntésben 4 fő vett részt): 

 

Gyönk Város Önkormányzati Képviselő-testületének 

25/2023. (II. 16.) önkormányzati határozata  

LEADER VP6-19.2.1.-83-10-23 kódszámú, Helyi fejlesztések támogatása című 

pályázat benyújtásáról és a szükséges önerő biztosításáról   

Gyönk Város Önkormányzatának Képviselő-testülete akként határoz, hogy 

1) pályázatot nyújt be a LEADER VP6-19.2.1.-83-10-23 kódszámú, Helyi 

fejlesztések támogatása című pályázati kiírásra „Csapadékvíz elvezetőrendszer 

karbantartó minikotró beszerzése” címmel.  

2) Az 1) pont szerinti pályázat megvalósításához a képviselő-testület az 

önkormányzat 2023. évi költségvetése terhére legfeljebb 750.000 Ft önerőt biztosít. 

A képviselő-testület felkéri a polgármestert a pályázat benyújtására. 

Határidő: 2023.02.28. 

Felelős: Szaka Gyula polgármester 

 

További kérdés és képviselői vélemény hiányában Szaka Gyula polgármester a nyilvános 

ülést 18.25 órakor bezárja. 

 

kmf. 

 

 

 

Szaka Gyula   Losoncziné dr. Baranyai Eszter 

polgármester  jegyző 

 

 

 

 

 

 Dr. Humné Szentesi Katalin Czombos Edit 

 jegyzőkönyv-hitelesítő jegyzőkönyv-hitelesítő  


